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محمدعلی نجفی:

 البرز باید با نگاه ملی 
دیده شود

دبیرهیات رئیسه مجلس:

شنود بدون اخذ مجوز 
خلاف حقوق شهروندی است

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود

تماس برخی مسئولان سابق
برای کاندیداتوری شهرداری کرج 
سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه شهردار 
منتخب باید بتواند در جذب سرمایه پایدار و اداره ۱۲ هزار 
نفر نیرو به نحو مطلوب عمل کند، گفت: بعضی از مسئولان 
با اعضاء، خود را به عنوان کاندیدا  سابق کرج در تماس 

معرفی کرده اند.

4

مدیر مسئول روزنامه شرق
به زندان منتقل شده است

2

مدیر بخش خدمات مالی شرکت KPMG آلمان؛

بانک های اروپایی علاقه مند
به همکاری با ایران هستند

2

چمنیان: می خواهیم قهرمان جام 
ملت های زیر 16 سال آسیا شویم
3

ماجراهای دنباله دار پسر تنبل و 
باباپولدار فوتبال ایران

عابربانک؛
عاشق یا تاجر؟

3

با حضور سرپرست شهرداری کرج

آغاز عملیات اجرایی تکمیل  بنای مصلی امام خمینی )ره( 

2
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محمدعلی نجفی روز شنبه در نشست 
ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی استان 
البرزگفت: مدیران دستگاه های اجرایی 
باید از ظرفیت های استان به ویژه منطقه 

ویژه اقتصادی پیام غفلت نکنند.
استاندار  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
با بیان اینکه این  البرز در این نشست 
ظرفیت ها یک فرصت برای استان البرز 
و کشور است، بیان داشت: تمام دستگاه 
های اجرایی باید نهایت بهره وری از آن 

ها را داشته باشند.
ریلی  شبکه  توسعه  داد:  ادامه  نجفی 
به  توجه  با  البرز  استان  و  کشور  در 
از  شهرسازی  و  راه  وزیر  های  پیگیری 

اولویت های مهم و مورد توجه است.
وی اضافه کرد: سازمان برنامه و بودجه 
اعتبارات لازم در بخش  تامین  درصدد 
هرچه  هماهنگی  بنابراین  است  ریلی 
بیشتر باید در استان البرز برای تحقق 

و پیشرفت پروژه های این بخش تلاش 
شود.

نجفی ادامه داد: امروز طرح های مختلف 
استان باید با برنامه ریزی کوتاه مدت ، 
میان مدت و بلند مدت مورد توجه قرار 

گیرد.
های  رتبه  کسب  گفت:  البرز  استاندار 
برترکشوری در رفع موانع تولید، کشف 
قاچاق و رونق تولید در استان البرز حاکی 
از تلاش برای تحقق اهداف توسعه ای 

درسال 97 است.
وی خاطرنشان کرد: بسیاری از اقدامات 
برای توسعه استان البرز منوط به برنامه 
ریزی بیشتر ازسوی دستگاه های اجرایی 
برای تحقق سیاست ها و اهداف اقتصاد 
مقاومتی است که باید هرچه سریع تر 

دراین زمینه بیشتر پیش رفت.
جشنواره  در  همچنین  البرز  استاندار 
تجلیل از کارگران نیز گفت: مصرف کالای 

ایرانی در گرو فرهنگسازی و ارتقا کیفیت 
منشا  کارگران  و  است  داخلی  تولیدات 
تاثیرات مثبت در اقتصاد جامعه هستند. 

هفته  و  روزها  نامگذاری  افزود:  نجفی 
سالانه  ریزی  برنامه  برای  ای  بهانه  ها، 
محسوب می شود، بنابراین باید از چنین 

فرصت هایی بهره برد. 
وی با تاکید بر ضرورت ایجاد و تثبیت 
بسترهای اشتغال استان البرز خاطرنشان 
و  همکاری  مهم  امر  این  برای  کرد: 
بالایی  اهمیت  از  ها  بانک  همراهی 

برخوردار است. 
وی افزود: اکنون روند تعامل نظام بانکی 
استان در راستای پیشبرد برنامه ها قابل 
قبول است ولی همچنان با کسب رضایت 

مردم فاصله دارد. 
و  شعار سال  به  اشاره  با  البرز  استاندار 
ضرورت فرهنگسازی در جهت مصرف 
شرایط  باید  کرد:  اضافه  ایرانی  کالای 

لازم برای ایجاد فضای رقابت عادلانه در 
منطقه برای تولیدکنندگان داخلی فراهم 
شود تا کالایی با کیفیت و قیمت مناسب 

تولید و عرضه کنند. 
را  وی گفت: نمی توان مصرف کننده 
کالای  خرید  به سمت  اجبار  و  زور  با 
با  باید  امر  این  بلکه  داد  سوق  داخلی 
فرهنگسازی و ارتقا کیفیت تولید داخلی 

محقق شود. 
نجفی افزود: تبلیغ و تبیین مزیت های 
توسط  باید  ایرانی  کالای  از  استفاده 
مسئولان و رسانه ها صورت گیرد ولی 
در مقابل نیز ارائه تسهیلات کم بهره برای 
از سرمایه گذار  پیش  از  بیش  حمایت 

داخلی نیز در دستور کار قرار گیرد. 
و  بیانات  طبق  کرد:  خاطرنشان  وی 
توجه  با  رهبری  معظم  مقام  منویات 
و  مردم  آحاد  تک  تک  سال،  شعار  به 
مسئولان باید در جهت حمایت از کالای 

ایرانی گام بردارند. 
وضعیت  تشریح  با  البرز  استاندار 
و  اشتغال  حوزه  در  استان  کنونی 
با  افزود:  تولید  موانع  رفع  و  تسهیل 

توجه به پویایی و روند مطلوب البرز 
لازم  بستر  استان  این  حوزه،  این  در 
برای سرمایه گذاری و بهره برداری از 

تسهیلات بانک ها را دارد.

محمدعلی نجفی:  البرز باید با نگاه ملی دیده شود

خبر

حضور بیش از ۱500 جوان البرزی
در جشنواره نشاط و امید؛

 تاکید استاندار البرز بر حمایت از جوانان
به گزارش دنیای هوادار، همزمان با روز و شروع هفته جوان 
البرز  جشنواره نشاط و امید  با بیش از ١٥٠٠ جوانان استان 
در تالار شهیدان نژاد فلاح شهرستان کرج به میزبانی اداره کل 
ورزش و جوانان استان البرز و همراهی و مساعدت شهرداری این 

شهرستان برگزار شد.
در این جشنواره استاندار البرز، فرماندار ویژه شهرستان کرج، 
از  برخی  اسلامی،  شورای  مجلس  در  کرج  مردم  نمایندگان 
اعضای شورای شهرستان کرج و مدیران کل ادارات سطح استان 

حضور یافتند.
محمدعلی نجفی عصر شنبه در مراسم جشن روز جوان ضمن 
تبریک این روز با اشاره به رشادت های امام سجاد )ع( در روز عاشورا 
که مصداق بارز جوانی، رشادت و شجاعت است افزود: مراسم امروز با 

حضور جوانان بسیار شاداب و پرشور برگزار شد.
وی ادامه داد: اعتقاد ما به تبعیت از سیاست های کلان دولت، 
استفاده از جوانان در پست ها و عرصه های مختلف مدیریتی 

است.
نجفی گفت: با جوانان باید صادقانه برخورد کرد چراکه روح پاک و بی 

آلایش جوانان تنها با صداقت و صمیمیت مانوس می شود.
وی افزود: جوانان با پویایی و شادابی درونی، ظرفیت های بزرگی 

دارند که برای بروز آن نیازمند حمایت هستند.
استاندار البرز با بیان اینکه به تعبیر مقام معظم رهبری البرز، ایران 
کوچک و رنگین کمانی از اقوام است اضافه کرد: بر این باور هستیم 
که باید از ظرفیت های سازمان های مردم نهاد بخصوص در حوزه 

جوانان بهره برد.
وی گفت: در مواجهه با جوانان نباید شعار داد بلکه ضرورت دارد 
برای این قشر ارزشمند جوان برنامه ریزی کرده و وارد میدان عمل 
شدیم و از صبح تا شامگاه امور توسعه و رشد استان را با جدیت 

دنبال می کنیم.

ساخت خانه جوان در کرج و فردیس ادامه دارد 
مدیرکل ورزش و جوانان استان البرز اضافه کرد: ساخت خانه جوان 
در شهرستان های کرج و فردیس در دستور کار است، امیدواریم 

به زودی شاهد افتتاح باشیم.
غفرانی بابیان اینکه در حال حاضر بیشترین طرح ها را به جوانان 
سپرده ایم و در همه امور از آن ها مشورت می گیریم، به طرح تدبیر 
زندگی اشاره کرد و گفت: خوشبختانه این طرح با استقبال جوانان 

همراه بوده است.
البرزی درخشش  ورزشی جوانان  در بخش  پایان گفت:  در  وی 

قابل توجه ای داشتند و امیدوارم این روند ادامه داشته باشد.
همچنین در این جشنواره از ٣٣ جوان برتر در عرصه های هنری، 

نخبگان , فعالان اجتماعی، فرهنگی و... تقدیر به عمل آمد.

مسئله شنود مردم و دسترسی به اطلاعات آنها 
در جهان امروز به موضوعی حساس برای کاربران 
که  طوری  به  است  شده  تبدیل  مردم  عموم  و 
رمزگذاری های مطمئن تری در  نرم افزارهایی که 
مواجه  اقبال  با  همواره  باشند  داشته  حوزه  این 

می شوند.
ایران نیز از این قاعده مستثنی نیست و با افراط 
برخی دستگاه ها و البته تبلیغات رسانه ای سوء 
خارج از کشور، گاه  بی  گاه مسئله شنود به سرتیتر 
اخبار تبدیل می شود، این بار نیز خبر شنود رئیس 
ممنوع التصویر دولت اصلاحات حاشیه ساز شده 
بار نیست و دنبال کنندگان  اولین  اما این  است 
که  می دانند  خوبی  به  کشور  سیاست  و  اخبار 
پس از پایان دوران مسئولیت وی در پاستور به 
خصوص بعد از حوادث انتخابات ریاست جمهوری 
سال 88 مسئله شنود از او بارها و بارها مطرح 
شده و بسیاری را به واکنش وا داشته است. در 
این میان، شخص رئیس دولت اصلاحات هربار 
این مسائل  به  واکنش چندانی  و  سکوت کرده 

نشان نداده است.
ترقی،  حمیدرضا  اظهارات  از  چیز  همه  بار  این  
شد،  شروع  اسلامی  موتلفه  حزب  ارشد  عضو 
تلویحا  گفت وگویی  در  سابقه  با  اصولگرای  این 
از »شنود« دفتر سید محمد خاتمی اطلاع داده 
و گفته است: »آقای خاتمی تصور نکند اگر در 
جلسات خصوصی حرفی می زند، کسی حرف های 
او را نمی فهمد یا نمی شنود. موضع گیری هایش و 

تمام مسائلی که بیان می کند همه به گوش نظام 
می رسد.

همین جمله کوتاه از اظهارات به نسبت مفصل وی 
جنجال های بسیاری را در شبکه های اجتماعی به 
همراه داشت، اظهاراتی که درست در زمان تشویق 
مردم به سمت استفاده از پیام رسان های داخلی 
و حرام شرعی اعلام شدن نقض حریم خصوصی 
از سوی رهبر انقلاب مطرح شد و سوالاتی را در 
افکار عمومی ایجاد کرد. موج یجادشده چنان بود 
که حتی توضحی بعدی ترقی که بیان می کرد 
منظورش شنود نبوده  است، از داغی مباحث ایجاد 

شده نکاست.
از  مجوز  اخذ  بدون  دستگاهی  اگر  وکیلی: 
رئیس قوه قضائیه اقدام به شنود کرده است، 
انسانی  و  شهروندی  حقوق  اقدام خلاف  این 

آقای خاتمی است.
مجلس  رئیسه  هیات  دبیر  وکیلی،  علی  محمد 
به  اشاره  با  پانا  با  گفت و گو  در  اسلامی  شورای 
موارد مطرح شده در خصوص شنود رئیس دولت 
این شنود  که  این سوال  به  پاسخ  در  اصلاحات 
احتمالی از سوی کدام یک از دستگاه ها انجام شده 
است، در پاسخی طعنه وار و همراه با خنده، گفت: 
این قدر دستگاه های دخیل در این حوزه افزایش 

یافته اند که واقعا نمی دانم.
عضو هیات رئیسه فراکسیون امید مجلس ادامه داد: 
البته اینکه دستگاه های اجراکننده شنود متنوع و 
شاید زیاد است چندان مسئله مهمی نیست مسئله 

مهم آن است که دستگاه صادرکننده مجوز صدور 
همواره باید واحد باشد و هیچ دستگاهی حق ندارد 
بدون داشتن مجوز مربوطه از دستگاه مسئول اقدام 

به شنود افراد مسئول یا غیرمسئول کند.
نماینده مردم تهران تصریح کرد: بر اساس قانون 
تنها دستگاهی که حق دارد مجوز شنود صادر 
کند، دستگاه قضائی این کشور است، آن هم فقط 
شخص رئیس قوه قضائیه می تواند این اقدام را تایید 

کند و این مجوز را صادر کند.
وکیلی با تاکید بر لزوم حفظ حقوق شهروندی 
و حریم خصوصی سیدمحمد خاتمی، بیان کرد: 
بنابراین اگر دستگاهی بدون اخذ مجوز از رئیس 
قوه قضائیه اقدام به شنود کرده است، این اقدام 
به نظر من خلاف حقوق شهروندی و انسانی آقای 

خاتمی است.
وی یادآور شد: به طور کلی شنود خلاف حقوق 
انسانی افراد است مگر درموارد مشخص و در مسیر 
امنیت ملی و با تشخیص و مجوز رئیس قوه قضائیه.
کواکبیان: شنود ضوابط و شرایطی دارد، نمی توان 
به هربهانه ای به حریم خصوصی افراد چه مسئول 

و چه غیر مسئول تجاوز کرد.

با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیسه  هیات  دبیر 
یادآوری جایگاه مجلس، بیان کرد: مجلس شورای 
از  متشکل  و  قانون گذار  قوه  عنوان  به  اسلامی 
نمایندگان ملت قطعا موارد مربوط به این مهم را 
بررسی می کند تا برخی نگرانی های مردم را کاهش 
پیدا کند، ما طرحی در دست بررسی داریم به نام 
»ساماندهی حوزه شنود« که طی آن قوانین مرتبط 

با این حوزه را سخت تر خواهیم کرد.

نمی توان به هر بهانه ای به حریم خصوصی 
افراد تجاوز کرد

مصطفی کواکبیان، نماینده مردم تهران و عضو 
کمیسیون امنیت ملی مجلس شورای اسلامی در 
گفت و گو با پانا در واکنش به اظهارات مطرح شده 
در خصوص شنود رئیس دولت اصلاحات اظهار 
کرد: »هیچ کس جز شخص آقای مطرح کننده 
این صحبت )حمیدرضا ترقی، عضو ارشد حزب 
اصولگرای موتله( نمی تواند به سوالات مردم در این 

زمینه پاسخ دهد.
وی ادامه داد: او باید بگوید این اظهارات از کجاست 
و آیا مدارک و اسنادی به وی رسیده یا صوت این 

جلسات را شنیده یا اینکه صرفا یک حرفی زده 
است. مردم سوالاتی دارند که باید به آنها پاسخ 

داده شود.
این نماینده اصلاح طلب مجلس با تاکید بر لزوم 
اهمیت به قوانین موجود در حوزه شنود از سوی 
تمام دستگاه های اطلاعاتی و پرهیز آنها از دخالت 
در حزیم خصوصی افراد، خاطرنشان کرد: شنود 
ضوابط و شرایطی دارد، نمی توان به هربهانه ای به 
حریم خصوصی افراد چه مسئول و چه غیر مسئول 

تجاوز کرد.
امنیت ملی  کواکبیان تصریح کرد: موارد مخل 
طور  به  اما  است  مستثنی  مواردی  تهدیدها  و 
مورد  همواره  افراد  شهروندی  حقوق  باید  کلی 
احترام تمام دستگاه ها قرار بگیرد، مجلس نیز با 
طرح هایی قوانین مرتبط با شنود را سخت گیرانه تر 

خواهد کرد.
خروج  اجازه  مجلس  لابی های  که  دید  باید 
راهروهای  از  شنود«  حوزه  »ساماندهی  طرح 
خانه ملت و ورود به صحن علنی را می دهد یا 
اینکه سرنوشت این طرح نیز مانند بسیاری دیگر 

فراموشی است.

بهارستان در فکر سخت تر کردن شنود

دبیرهیات رئیسه مجلس:

 شنود بدون اخذ مجوز خلاف 
حقوق شهروندی است

مجلس شورای اسلامی در آینده نزدیک با بررسی طرح »ساماندهی حوزه 
شنود«، تلاش می کند اقدام در این باره را قانونمندتر و سخت تر از قبل کند.

جایگاه  اهمیت  به  اشاره  با  ربیعی  علی 
امروز  گفت:  امروز،  جامعه  در  زنان 
اجتماعی  و  اقتصادی  مسئولیت های 
برای  باید  و  است  زنان  عهده  بر  مهمی 

کاهش آلام و رنج های زنان گام برداریم.

دولت  عضو  عنوان  به  داد:  ادامه  وی 
که  معتقدم  اجتماعی  کنشگر  یک  و 
وجه  هیچ  به  را  زنان  توانمندی های 
نادیده گرفتن  و  نادیده گرفت  نمی توان 
این توانایی ها عدم توازن در جامعه را به 

دنبال دارد.
وزیر کار افزود: با توجه به نقش زنان در 
سیمای آینده بازار کار پررنگ است، باید 
زنان  زندگی  و  کار  توازن  افزایش  برای 

برنامه ریزی های مناسب صورت گیرد.

ربیعی: نادیده گرفتن توانایی زنان توازن جامعه را بهم می زند

خبر

مدیر بخش خدمات مالی شرکت KPMG آلمان؛

بانک های اروپایی علاقه مند
به همکاری با ایران هستند

مدیر بخش خدمات مالی شرکت KPMG آلمان با بیان اینکه 
رهبران اروپایی در تلاش برای حفظ برجام هستند،  می گوید 
بانک های اروپایی علاقه مند به همکاری با نظام بانکی ایران 

هستند.
 KPMG اولریخ فون زانتیر مدیر بخش خدمات مالی شرکت
آلمان صبح امروز و در ششمین همایش تجاری و بانکی ایران و 
اروپا که در هتل اسپیناس پالاس تهران در حال برگزاری است، با 
بیان اینکه برخی تلاطم های سیاسی و اقتصادی درباره همکاری 
با ایران وجود دارد، گفت: رهبران اروپایی در تلاش برای حفظ 

برجام هستند.
وی با بیان اینکه فعالیت شرکت KPMG آلمان از سال ۲٠١۴ 
و قبل از امضای برجام در ایران شروع شده است، اظهار داشت: 
ما مذاکراتی با بانک مرکزی ایران درباره مسایل نظارتی و غیره 

داشتیم.
فون زانتیر با بیان اینکه بسیاری از بانک ها و شرکت های ایرانی 
توسعه روابط بانکی بین المللی را برای خود هدفگذاری کرده اند، 
گفت: پیش نیاز پیوستن مجدد نظام بانکی ایران به سیستم 
بانکی بین المللی تطبیق خود با استانداردهای جدید، قوانین و 

شفافیت های مالی است.
با اشاره به  مدیر بخش خدمات مالی شرکت KPMG آلمان 
تلاش بانک های ایرانی برای ایجاد زیرساخت های همکاری با اروپا 
یا افتتاح شعبه در اروپا، گفت: بانک های ایران علاقمند هستند 
تا کسبو کارهای خود را با بالا بردن و بهبود مدیریت دارایی ها 

بین المللی کنند.
وی با اشاره به اینکه برخی اتباع ایرانی قادر به افتتاح حساب در 
بانک های اروپایی نیستند، اظهار داشت: این موضوع تنها به دلیل 
محیط سیاسی نیست بلکه تصمیمی تجاری از سوی بانک های 
اروپایی است؛ حتی ممکن است بانک های اروپایی برای برخی 
اتباع آمریکایی نیز حساب باز نکنند زیرا هزینه نظارتی آن بسیار 

بالاست.
تا به جای آنکه  ایران پیشنهاد داد  بانکی  به نظام  زانتیر  فون 
اصرار برای همکاری با بانک های اروپایی که نمی خواهند با ایران 
همکاری کنند، با بانک هایی کار کنند که می خواهند با ایران 

همکاری داشته باشند.
مدیر بخش خدمات مالی شرکت KPMG آلمان با برشمردن 
مزایای برجام، تصریح کرد: صادرات ایران رشد بسیار خوبی بعد 
از برجام داشته است و علاوه بر آن نرخ تورم نیز کنترل و کاهش 
یافته است و بانک های اروپایی با بانک های ایران همکاری می کنند 

و نقل و انتقال پول ممکن شده است.
نبودن مدل های  و مشخص  کفایت سرمایه لازم  نداشتن  وی 
برای  ایرانی  بانک های  محدودیت های  جمله  از  را  کار  کسب و 

همکاری با ایران عنوان کرد.

اسماعیل خلیلی در بیست و نهمین جشنواره امتنان از کارگران، گروه های کار و 
واحدهای نمونه البرز که پیش از ظهر امروز شنبه هشتم اردیبهشت در باشگاه 
میلاد شهرداری کرج برگزار شد، اظهار کرد: خوشبختانه طی سال های گذشته 
شاهد رشد شاخص های اقتصادی در البرز بوده ایم که این امر خود به خود توسعه 

وضعیت اشتغال را نیز در پی داشته است.
کارگران  دست  به  کشور  اقتصاد  چرخ  که  حقیقت  یک  این  داد:  ادامه  وی 
می چرخد بنابراین کارفرمایان باید در راستای تامین خواسته های معقول این 

قشر زحمت کش و حمایت از آنها بیش از پیش تلاش کنند.
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی البرز ابراز کرد: تا اواخر بهمن ماه سال 
گذشته تمام پرونده های دریافت شده به ستاد ملی برگزیدگان ارسال شد و با 
بررسی نهایی امروز شاهد تقدیر از ١١ کارگر، ١١ گروه کار و پنج واحد نمونه 

استانی بودیم.
وی اظهار کرد: جامعه کارگری صبورترین و بی توقع ترین قشر هستند به همین 

دلیل باید مسئولان اهتمام زیادی برای حمایت از آنها داشته باشند.

اسماعیل خلیلی: جامعه کارگری
بی توقع ترین قشر هستند

در راستای تحقق منویات مقام معظم رهبری در ترویج فرهنگ دینی و رضوی 
ششمین همایش مادران و دختران رضوی  با حضور جمعی از دختران ١٣ تا ١7 

سال در سالن اجتماعات تبلیغات اسلامی قزوین برگزار شد.
محبوبه محمدی فخر نماینده بخش خواهران آستان قدس رضوی در استان 
قزوین در خصوص این مراسم به خبرنگار مهر گفت: این برنامه فرهنگی در 
راستای ترویج فرهنگ رضوی از سال 9۴ کلید خورده و بر اساس رهنمودهای 

مقام معظم رهبری و گسترش بینش دینی اجرا می شود.
وی اضافه کرد: در این برنامه ها تلاش می کنیم برخی کارهای مغفول مانده در 

حوزه فرهنگ دینی و رضوی را دوباره احیا کنیم.
محمدی فخر تصریح کرد: تاکنون شش نوبت این همایش در استان برگزار شده 
و با پیش بینی برنامه های فرهنگی، هنری و مسابقات متنوع تلاش کرده ایم تا 

فضایی معنوی برای نوجوانان و جوانان مهیا کنیم.
همچنین به قید قرعه ٥ نفر از دانش آموزان، برای عزیمت سه روزه به مشهد 

مقدس برگزیده شدند.

همایش مادران و دختران رضوی
در قزوین برگزار شد

به گزارش دنیای هوادار، حسن حیدری درباره انتشار خبری درخصوص بازداشت 
مهدی رحمانیان، مدیر مسئول روزنامه شرق عنوان کرد: درج مطلبی در این 
روزنامه و تقسیم بندی خانم های شهرک شهید رجایی مشهد که در آن یک 
دسته را »فاحشه« خطاب کرده بودند باعث جریحه دار شدن احساسات آن ها و 

شکایت از این فرد شد.
معاون دادستان مشهد گفت: از طریق دادستانی به ایشان اطلاع دادیم که این 
موضوع را جبران نمایند و در داخل سازمان خودشان پیگیری و با فرد خاطی 
برخورد کنند. چنین مسئله ای اتفاق نیفتاد و در صورتی که درصدد جبران آن 

مطلب بر می آمدند خروجی امروز این نمیشد.
وی اظهار کرد: در این جلسات به دلیل این که شکایت شاکی خصوصی، جلسه 
تحقیقی و قوانین جزایی حاکم بود. طبیعتا قرار تامین برای افراد صادر می شود 
و در صورتی که تامین نشود بازداشت ادامه خواهد داشت. طبیعتا مدیر مسئول 

روزنامه شرق می بایست اکنون در زندان باشند. / ایسنا

مدیر مسئول روزنامه شرق
به زندان منتقل شده است
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ارائه مشاوره در خصوص راهکارهای سازمانی شبکه
تامین تجهیزات مختلف شبکه 

طراحی شبکه و دیتاسنتر مطابق با استانداردهای بین المللی
wireless ارائه خدمات اینترنت پر سرعت به صورت ارائه خدمات پهنای باند

و خدمات تکمیلی آن

اینترنت فقط

شماره تماس:    ۷44۹6 ۰21    -    3۵6۹ ۰26

ورزش
خاطر  به  آرژانتین  فوتبال  اسطوره 
کسب نتایج ضعیف از هدایت تیم 

دسته دومی اماراتی اخراج شد.
نقل  به  و  هوادار  دنیای  گزارش  به 
هدایت  مارادونا  دیگو  الاتحاد،  از 

تیم دسته دومی الفجیره را برعهده 
داشت.

نتوانست  آرژانتین  فوتبال  اسطوره 
با این تیم به لیگ حرفه ای امارات 
تا  شد  باعث  همین  و  کند  صعود 

مدیران این باشگاه اماراتی ال دیگو 
را برکنار کنند. مارادونا پیش از این 
هم هدایت الوصل را برعهده داشت 
که به خاطر کسب نتایج ضعیف از 

کار برکنار شد.

مارادونا از تیم دسته دومی امارات هم اخراج شد

پس از همگروهی با هند، ویتنام و اندونزی
چمنیان: می خواهیم قهرمان جام 
ملت های زیر ۱6 سال آسیا شویم

عباس چمنیان، سرمربی تیم ملی فوتبال نوجوانان در مورد 
همگروهی ایران با تیم های اندونزی، هند و ویتنام در جام 
چند  این  گفت: »در  آسیا  سال   ١6 زیر  فوتبال  های  ملت 
روز به تنها چیزی که فکر نمی کردم قرعه کشی بود. البته 
حریفانی  و  مختلف  سبک های  با  آمادگی  برای  ذهنم  در 
چه  اینکه  اما  می کردم  طراحی  می شویم  روبرو  آنها  با  که 
آن  به  که  بود  تنها مسئله ای  ما می آیند  دیدار  به  حریفی 

فکر نمی کردم.«
وی افزود:»در فوتبال باشگاهی شما فقط با سبک فوتبال ایرانی 
روبرو می شوید اما در رده ملی تیم ها با سبک های مختلفی روبرو 
خواهند شد. در جام جهانی ما با سه سبک اروپایی، آفریقایی و 
آمریکای جنوبی بازی کردیم و این ضرورت وجود دارد که خودمان 
را آماده کنیم. به همین دلیل برایم فرقی نمی کرد با چه حریفانی 

بازی خواهیم کرد.«
سرمربی تیم نوجوانان تصریح کرد: »در رده نوجوانان نمی توان به 
اسم تیم ها توجه کرد و نباید برند آنها در رده سنی بزرگسالان را 
مدنظر قرار داد. تیم هایی هستند که در رده سنی نوجوانان قهرمان 
می شوند اما در رده سنی بزرگسالان حتی به جام جهانی راه پیدا 

نمی کنند.«
وی افزود:»ظاهرا گروه ایران بسیار ساده است اما ویتنام در یک 
دهه گذشته پیشرفت زیادی داشته و کلاس فوتبالی خود را عوض 
کرده است. آنها در سخت کوشی مثل کره شمالی و در کار گروهی 
با تیمی مثل ژاپن برابری می کنند و آن سبک را مدنظر دارند. 

ویتنام حریفی سخت و خطرناک خواهد بود.«
رقابت های  در  هم  گذشته  سال  دو  شد:»طی  یادآور  چمنیان 
قهرمانی آسیا و هم در جام جهانی شرایط هند را تعقیب کردم و از 
میزان آمادگی آنها باخبر هستم. در سال های آینده هند به حریفی 
خطرناک برای همه تیم ها تبدیل می شود. تیم اندونزی هم شاید 
در سطح آسیا باشد اما در رده سنی نوجوانان همه حریفان قابل 
احترام هستند و هر ١6 تیم توانسته اند مجوز حضور در این مرحله 
را بگیرند. فراموش نکنید تیم هایی مثل قطر، امارات و عربستان 
نتوانستند به این مرحله صعود کنند. البته ما هم کار کردیم و به 
آینده امیدواریم. ما می خواهیم از عنوان نائب قهرمانی دفاع کنیم 
و هدف ما قهرمانی است. باید در این مسیر مقابل هر حریفی 

پیروز شویم.«
ادامه تصریح کرد:»دو اردو در قطر و چین در پیش  وی در 
داریم که در آنها ٥ بازی دوستانه برگزار می کنیم. ما نیاز به 
١۲ بازی دوستانه داشتیم که در این دو اردو ٥ مسابقه مهیا 
می شود. ما تلاش می کنیم دو سفر خارجی دیگر داشته باشیم 
و یک تیم را هم به ایران دعوت کنیم تا دیدارهای تدارکاتی 

خوبی انجام دهیم.«

خبر

وینچنزو مونتلا از هدایت سویا برکنار شد
پس از شکست های پرگل و در خطر قرار گرفتن جایگاه سویا برای دستیابی به 

سهمیه اروپایی، مدیران سویا وینچنزو مونتلا، سرمربی ایتالیایی خود را اخراج کردند. 
گفتنی است که خواکین کاپاروش، سرمربی باتجربه اسپانیایی در ادامه فصل هدایت 

سویا را عهده دار خواهد بود.

یوونتوس به جذب امره جان بسیار خوش بین است
رای اسپورت گزارش می دهد که مذاکرات اخیر یوونتوس و مدیر برنامه های امره جان 

بسیار مثبت بوده و یوونتوس خوش بینی زیادی نسبت به انتقال آزاد امره جان دارد. 
طبق توافق جدید، یوونتوس قراردادی پنج ساله با جان به امضا خواهد رساند و دستمزد 

سالانه او پنج میلیون یورو خواهد بود.

والورده برای فصل بعد روی سیلسن و دینیه حساب می کند
روزهای اخیر گمانه زنی هایی پیرامون آینده یاسپر سیلسن و لوکاس دینیه به گوش 

می رسد. البته علاقه چند باشگاه بزرگ از جمله بایرن مونیخ، ناپولی و اتلتیکو مادرید 
به دروازه بان هلندی بارسلونا شایعه نیست اما قضیه هنوز جدی نشده است؛ اما طبق 

گزارشات الورده روی هر دو بازیکن برای فصل بعد حساب می کند.

امپولی به سری آ صعود کرد
در پایان هفته سی و هشتم سری بی ایتالیا و در فاصله ۴ هفته تا پایان این مسابقات، 

امپولی جواز صعود به سری آ را به دست آورد.
تیم اورلیو آندریاتزولی، مربی سابق رم، با اقتدار به عنوان صدرنشین سری بی به سری 

آ صعود کرد.

بعضی ها داغشو دوست دارن 
Some Like It  Hot

اخبار

دیگه چه خبر؟

دخیا: هواداران منچستریونایتد
فوق العاده هستند

دروازه بان اسپانیایی منچستریونایتد به دنبال کسب جام های 
بیشتر در اولدترافورد است. وی که همراه با تیمش مدت هاست 
موفق به فتح لیگ جزیره نشده است، گفتت:»در زمان فن خال 
ما در لیگ چهارم شدیم که به هیچ عنوان نتیجه خوبی نبود؛ من 
می خواهم در اینجا به جام های مختلف برسم؛ وقتی شما در تیم 
بزرگی مثل منچستریونایتد حضور دارید به یک مربی با ذهنیت 

برنده نیز نیاز دارید.«
وی افزود: »با شک و تردید زیادی به زمین مسابقه قدم گذاشتم 
و حسابی نگران بودم؛ هواداران همیشه از من حمایت کرده بودند، 
اما من در آستانه نهایی کردن انتقالم به رئال مادرید بودم و نمی 
دانستم چه عکس العملی در انتظارم است؛ وقتی وارد زمین شدم 

همه چیز عالی بود؛ آنها فوق العاده هستند.«

کونته: به هیچ عنوان
به پاری سن ژرمن فکر نمی کنم

به عنوان  به زودی  توماس توخل  در حالی که گفته می شود 
جانشین امری معرفی می شود، اما برخی رسانه ها نام های دیگری 
از جمله آنتونیو کونته را نیز مطرح می کنند، این در حالیست که 
این سرمربی ایتالیایی اعلام کرده به قراردادش با چلسی پایبند 

خواهد بود .
وی در این مورد می گوید:»نه؛ قطعا جواب من منفی خواهد بود و 
به پاری سن ژرمن فکر نمی کنم؛ من با چلسی قرارداد دارم و به 

قراردادم با این تیم متعهد هستم.«
آنتونیو کونته، که در نخستین فصل حضورش در لندن با قهرمانی 
در لیگ جزیره همراه بود، اضافه می کند:»قرارداد من با باشگاه 
چلسی ادامه دارد و من می خواهم تمام تمرکزم را روی موفقیت 

با این تیم بگذارم.«

زیدان: توپ طلای سال ۲0۱0
حق اینیستا بود

بارسلونا  اسپانیایی  اسطوره  از  تمجید  به  مادرید  رئال  سرمربی 
پرداخته است.

زیدان به نقل از مارکا گفته است: »مطمئنا ندیدن بازی اینیستا 
برای هر کسی که فوتبال را دوست دارد سخت است. درباره او به 
عنوان بازیکن بارسلونا فکر نمی کنم. من او را به عنوان یک بازیکن 
فوتبال می بینم. چند بار با اینیستا ملاقات کردم و بنظرم مردی 
جذاب و متواضع آمد. بازیکنانی که کارشان را در زمین آرام انجام 
می دهند دوست دارند. بازی اینیستا را تحسین می کنم و تنها 
می توانم درباره او به خوبی صحبت کنم. درباره بازیکنی که تقریبا 
همه جام ها را برده حرف می زنیم. حق او تصاحب توپ طلا بود. 
فکر می کنم در سالی که اسپانیا قهرمان جهان شد باید توپ طلا 

به او می رسید.«

بدانیم.  را  حقایق  که  هواداراست  و  مردم  ما  حق  »این 
شفاف سازی بشود. بدانیم که اگر باشگاه بطور مثال طی 
۲0 ماه گذشته بیش از ۱00 میلیارد تومان عایدات وصولی 
داشته، این پول و این هزینه و این درآمد بحمدلله خوب 
کجا مصرف شده است؟« این ها نخستین جملات آتشین 
نزدیک ترشده  به پرسپولیس  به روز  بود که روز  فردی 
است. هیچ سمت یا عنوان رسمی ندارد اما بازیکنان تک 
به تک یا در گروه های مختلف به دیدنش می روند و بعد از 
ملاقات هم در صفحات اینستاگرام شان قربان صدقه اش می روند. درست 

حدس زدید. از »عابربانک« سرخپوشان پایتخت صحبت می کنیم.« 

این ها چیزی نیست، جز سخنان گوهربار 
از جنجالی  یکی  در  هدایتی  حاج حسین 
این  شنیدن  گذشته.  سال  نودهای  ترین 
سخنان به قدری شوکه کننده بود و دود از 
سرمان بلند کرد که نمی دانیم دقیقا باید از 
کجا شروع کنیم! 6١ میلیارد تومان گمشده 
از طریق آمار و گزارشات و تایید و تکذیب 
های پس از آن... در دو فصل اخیر حرف و 
حدیث های بسیاری در وجود یا عدم وجود 
حمایت های پشت پرده از تیم پرسپولیس 
همواره سوژه هواداران سرخابی برای جنگ 
های کلامی بوده است. اما به نظر می رسد 
که این جنگ کلامی هواداران امروزه جای 
خود را به »جنگ قدرت« در میان آقایان 
داده است! حال، شرکت استیل آذین ایرانیان، 
اسپانسر جشن به اصطلاح آبرومند قهرمانی 

پرسپولیس در لیگ برتر بوده است.
اینکه این پول ها از کجا آمده؛ به کجا رفته 
اصلی  بحث  اند  و صرف چه چیزی شده 
ما نیست. زمان و کلمات بیشتری را می 
طلبد. شاید چیزی در حد یک ویژه نامه 
ی هشت صفحه ای! بحث اصلی ما »حاج 
حسین هدایتی« است. او از سالیان پیش 
تا به امروز سرمایه گذاری های فراوانی بر 
روی پرسپولیس انجام داده و با کمک ها و 
حمایت های مالی همه جانبه در برهه های 
حساس زمانی برای هواداران پرشمار این تیم 

حسابی دلبری کرده است! اما اساسا نیت و 
هدف اصلی او از این همه کمک بی چشم 
آیا بی چشم  بوده است؟ اصلا  داشت چه 

داشت بوده است؟ موضوع ما همین است!
آن  پذیرفتن  به  محکوم  شیرین،  یا  تلخ 
هستیم. اینکه در قرن ۲١ منطقی نیست 
اگر بشری یافت شود که بدون کوچکترین 
میلیاردها  داشتی،  چشم  و  خواهی  سهم 
تومان از سرمایه و اموالش را در راه صرفا 
تیم  یک  پرشمار«  »هواداران  و  »عشق« 
فوتبال بر باد دهد! پس از اینکه اقدام رسمی 
نافرجام ماند و  برای خرید پرسپولیس  او 
به بهانه عدم احراز اهلیتش دستش از این 
باشگاه کوتاه ماند همچنان یکی از بازیگران 
اصلی پرتماشاگرترین تیم آسیاست. بله این 
از حسین  که  پولی  است.  »پول«  معجزه 
هدایتی حاجی محبوب قرمزها را ساخته و 
بسیاری از هواداران این باشگاه هم دل به 

ولخرجی های او بسته اند.
منهای دو فصل اخیر که با توفیق پرسپولیس 
و  پرسپولیس  شرایط  است،   بوده  همراه 
هدایتی بیش از هرچیزی ما را به یاد دانش 
پدری  اندازد.  می  پولدار  بابا  تنبلِ  آموزان 
متمول که صرفا با ثروت بالایش سعی دارد 
پسر تنبل بازیگوش و درس نخوان خود را 
به هر شکلی و در هر زمینه ای به بالاترین 
سطح موفقیت برساند. غافل از اینکه تمام 

این مال و ثروت تا زمانی که فعل خواستن 
برای  ای  اراده  صرف نشود و خود پسرک 
قبولی و موفقیت نداشته باشد از پایه »آب 
در هاون کوبیدن« است. برکسی پوشیده 
نیست که این حجم زیاد از حمایت های 
مالی حسین هدایتی به پرسپولیس تاکنون 
کوچکترین بازدهی - به لحاظ مالی- برای او 
نداشته است.از میلیاردها تومانی که هر فصل 
دودستی تقدیم کرده؛ تا ماجرای عجیب و 
غریب ده سکه به ازای برد در دربی که تا 
به امروز تکلیف آن مشخص نشده و خرید 
بلیت های ورزشگاه آزادی جهت ورود رایگان 
هواداران در برخی بازی های آسیایی چند 

فصل گذشته!
برای ما و قطعا بیشمار از فوتبالی های دیگر 
هم تا به امروز مشخص نیست حاج حسین 
که امروزه به این شکل به سیم آخر زده 
چه طور و با چه منطقی تا این حد سرمایه 
انجام  پرسپولیس  باشگاه  روی  بر  گذاری 
داده است؟ او را در پرسپولیس از در بیرون 
می کنند، از پنجره می آید! حتی از حرف 
هایش پیداست که هنوز هم علاقه خاصی 
هیچکس  بر  دارد.  روند  این  تداوم  برای 
پوشیده نیست که برند »پرسپولیس« به 
لحاظ اقتصادی یک برند صد درصد زیان 
ده و محکوم به شکست است. باشگاهی که 
از حرفه ای بودن تنها شماره های پشت 

تیم  این  است!  شده  خارجی  پیراهنش 
تلوزیونی  از دریافت حق پخش  »دولتی« 
هم  خود  حق  ترین  ابتدایی  بعنوان  اش 
عاجز است! دخل و خرج اش هم که سالیان 
درازی است همخوانی ندارد. به زمین و زمان 
هم بدهکار است. حتی توان کسب درآمد 
از طریق فروش پیراهن های اصل بازیکنان 

محبوب تیم را هم ندارد! 
شما چه فکر می کنید؟ چه چیزی همه ی این 
سالها آقای عابربانک را پا به پای پرسپولیس 
و  پرسپولیس  به  تنها عشق  است؟  کشانده 
است.  همین  ماجرا  اصلی  هوادارانش؟!نکته 
اینکه شاید اصلا حاج حسین قصه ی ما به 
دنبال بازگشت سرمایه نیست و تنها به دنبال 
کسب اعتبار و منزلت اجتماعی بیشتر نزد 
هواداران پرشمار پرسپولیس است. حالا اینکه 
این اعتبار و منزلت قرار است به کجا ختم شود 
را ما نمی دانیم.. شما هم به دنبال پاسخش 

نگردید!
حسین هدایتی که طی یک سال گذشته 
تلاش داشت با اسپانسری خود در باشگاه 
پرسپولیس، سهمی از قهرمانی این تیم را به 
نام خود بزند ولی موفق نشده بود، از مسیری 
دیگر نام خود را در جشن قهرمانی مطرح 
کرد؛ اتفاقی که البته باعث ایجاد واکنش 
های  شبکه  فضای  در  داری  دامنه  های 

اجتماعی شده است.

دلیل عجیب کی  روش برای یاد نگرفتن 
فارسی بعد از7 سال

 
آخر  مصاحبه  از  بخشی  در 

وقتی  او  روش  کی  کارلوس 
با  او  بود،  کرده  چای  هوس 
صدای بلند یکی از بچه های 
خدماتی کمپ را صدا زد؛ او 

اند  هات  گفت:»تی؟  و  آمد 
حتی  گفت  خنده  با  او  فول؟!« 

اینجا بچه های خدمات تان هم با من 
انگلیسی حرف می زنند، من در این شرایط چطوری فارسی یاد 

بگیرم؟او این ها را گفت و زد زیر خنده!

پورعلی گنجی پنالتی داد
 ژاوی اخراج شد

السد دیدار جنجالی برابر الدحیل را در 
شرایطی واگذار کرد که تکل مدافع 

ایرانی به شکل عجیبی پنالتی 
اعلام شد تا تیم او جام قهرمانی 
را از دست بدهد. اعتراض ها و 
جنجال ها همچنان ادامه یافت 

تا اینکه ژاوی در دقیقه ١٠+9٠ 
دومین کارت زرد را مقابل خود دید تا 

از روی نیمکت هم اخراج شود!

ورود دادگاه پرتغال به پرونده تبانی
 بازیکن مشهور ایرانی!

روزنامه پرتغالی این اتهام را به باشگاه 
پورتو وارد کرده که پیش از بازی 
این تیم مقابل ماریتیمو، آنها 
عابدزاده  امیر  به  را  مبلغی 
پیشنهاد دادند تا در این دیدار 
انگار  حال  نکند.  بازی  خوب 

پرتغال  کشور  قضایی  مقامات 
قصد دارند به پرونده به وجود آمده 

ورود پیدا کنند.

ماجراهای دنباله دار
پسر تنبل و باباپولدار فوتبال ایران

عابربانک؛ عاشق یا تاجر؟

محمد حسین
وانشانی
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خبر

مدیر کل تعاون،کار و رفاه اجتماعی استان البرز:
تحقق بخش عظیمی از شعار »حمایت 
از کالای ایرانی« بر دوش کارگران است

به گزارش دنیای هوادار؛ متن پیام اسماعیل خلیلی، مدیرکل 
تعاون،کار و رفاه اجتماعی استان البرز به مناسبت فرا رسیدن 

هفته کارگر به شرح ذیل است:
»کارگران بازوان توانمند جامعه در راستای رشد، تعالي و شکوفایي 
هستند و بي شک بخش عظیمی از پیشرفت های بدست آمده 
در اقتصاد کشور به برکت ایثار و مجاهدت این قشر نجیب و 

زحمتکش و بي ادعای جامعه می باشد.
جامعه ای که فرهنگ کار و تلاش در آن جاری باشد، جامعه ای 
موفق و خودکفا خواهد بود و عملی شدن مولفه های اقتصاد و 
توسعه نیازمند مشارکت اقشار مختلف در جامعه است که در این 
میان نقش کارگران بسیار حائز اهمیت و انکار ناپذیر است و نیک 
می دانیم که تحقق آرمان های بزرگ کشور جز با کوشش پیگیر، 
تلاش مجدانه و اندیشه خلاق کارگران عزیز، میسر و مقدور نیست. 
لذا در سالی که بنا به فرموده مقام معظم رهبری سال »حمایت 
ازکالای ایرانی« قلمداد می شود، ضمن تاکید بر ضرورت مشارکت و 
همکاری این قشر سازنده به عنوان ستون اصلی تولید و رکن اساسی 
توسعه اقتصادی استان، تأکید می کنم که بدون شک بخش عظیمی 

از تحقق این شعار بر دوش این تلاشگران خستگی ناپذیر است.
 کارگران این قشر تلاشگر و زحمتکش و مولد همواره در خط مقدم 
خدمت در نظام جمهوری اسلامی بوده و صادقانه و بی منت در دوران 
دفاع مقدس، دوران سازندگی و عرصه های مختلف به عنوان یکی از 
عناصر مهم فرهنگی، اجتماعی و تولید در جامعه، لحظه ای از کار و 
فعالیت دست نکشیده اند و علیرغم تمام مشکلات در سنگر کار و 
تولید، با تعهد، شور و اخلاص بي مثال بر خاسته از غیرت ملی و 
اعتقاد دینی خود توانسته اند شعار »ما می توانیم« را محقق ساخته 
و نقش موثری در روند توسعه ملی و نیل به خودکفایی اقتصادی 
کشور را ایفا نماید و بی شک می توان به راستی اذعان نمود که بخش 
اعظمی از پیشرفتهای امروز صنعتي و علمی کشور عزیز اسلامی مان 
مرهون زحمات و تلاش  های بی وقفه کارگران عزیز و زحمت کش 
در عرصه های مختلف کار و تولید است. لذا هفته کارگر فرصت 
مغتنمی براي تکریم و نکو داشت مقام رفیع کار وکارگر و بستری 
برای قدردانی از خدمات صادقانه و بی دریغ کارگران شریف، مؤمن و 
صبور ایران اسلامی است و تجلیل از این خستگی ناپذیران در هفته 
کارگر می تواند فرصتی شایسته برای ارج نهادن به مقام ارزشمند این 

عزیزان و رسیدگی به خواست های این قشر عظیم در کشور باشد.
اینجانب ضمن ارج نهادن به زحمات کارگران و تلاشگران عرصه 
کار و تولید استان البرز، فرا رسیدن هفته کارگر را به جامعه کارگری 
زحمتکش استان که با خلاقیت و تلاش شبانه روزی خود زمینه 
توسعه و آبادانی همه جانبه استان را فراهم می نمایند تبریک و تهنیت 
گفته و از خداوند متعال توفیق روز افزون این عزیزان را در مسیر 

توسعه و پیشرفت استان و ایران عزیز اسلامی مان مسئلت دارم.«
اسماعیل خلیلی / مدیرکل تعاون،کار و رفاه اجتماعی استان البرز

خبر

علیخانی:
وظیفه شهرداری خدمات دهی است

نه زورگویی
عضو شورای شهر در پاسخ به این پرسش که اعلام شده سقف 
سهمیه طرح ترافیک خبرنگاران پر شده است گفت: مگر مسابقه 
است که هر کسی زود بیاید آرم بگیرد، شهرداری باید اولویت بندی 

کنند و به تمام خبرنگاران واقعی، آرم طرح ترافیک بدهند.
به گزارش دنیای هوادار،  محمد علیخانی در پاسخ به این پرسش 
که مسئول بررسی مدارک طرح ترافیک خبرنگاران اعلام کرده که 
خبرنگارانی که مدارک شان ناقص است از لیست سهمیه حذف 
شده اند،  گفت:  چطور شهرداری تهران مهلت اعتبار طرح ترافیک 
را چند بار تمدید کرده است؛ در خصوص نواقص مدارک نیز باید 
به خبرنگاران اعلام کند تا مدارکشان را کامل کنند و همچنین 

دوباره مهلت دهد تا کارهایشان را انجام دهند.
وی در پاسخ به این پرسش که اعلام شده سقف سهمیه خبرنگاران 
پر شده است این در حالی است که هنوز برخی از خبرنگاران ثبت 
نام نکرده اند، گفت: مگر مسابقه است که هر کسی زود بیاید زودتر 
آرم بگیرد اینها باید اولویت بندی کنند و به تمام خبرنگارانی که 

خبرنگار بودن شان مسجل شده، آرم طرح ترافیک بدهند.
رئیس کمیسیون حمل و نقل ترافیک شورای شهر ادامه داد: مردم 
را نباید اذیت کرد. وظیفه شهرداری خدمات دهی است و نباید 
زورگویی صورت گیرد و باید طبق مقررات کار انجام شود. این 

مدل رفتارها بدسلیقگی و بی تدبیری است.

عضو شورای شهر کرج خبر داد:
ایجاد گروه مشاوران جوان
برای مدیریت شهر کرج

رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر کرج از شکل گیری گروه 
مشاوران جوان در مجموعه مدیریت شهری این کلان شهر خبر داد.

اکبر سلیم نژاد اظهار کرد: در تمام شهرهای پویا و توسعه یافته دنیا 
توجه به مسئولیت پذیری شهروندان و جذب مشارکت حداکثری 
اولویت های مدیران  آنان در حفظ، بهبود و نگهداری شهر جز 
شهری محسوب می شود که با توجه به رشد سریع شهرنشینی در 
شهرهای کشورمان به ویژه کلان شهری همانند کرج که دارای نرخ 
بالای مهاجرت است هنوز موفق به برنامه ریزی صحیح به منظور 

جذب مشارکت شهروندی نبوده ایم.
وی با اشاره به توان، انگیزه و خلاقیت بی بدیل جوانان به منظور 
مدیریت  روند  بهبود  راستای  در  داد:  ادامه  پیشرفت،  و  توسعه 
شهرمان باید تجربه و تدبیر مسئولان را کنار جسارت، خلاقیت و 

توان جوانان قرارداد تا بتوان به نتیجه مطلوبی رسید.

با حضور محمدرضا احمدی نژاد سرپرست 
شهرداری کرج، عملیات اجرایِ تکمیل بنای 

مصلی شهر کرج آغاز شد.

مدیریت  پایگاه خبری  گزارش خبرنگار  به 
شهری کرج، سرپرست شهرداری کرج پیش 
کرج  مصلی  تکمیل  از طرح  امروز  ظهر  از 

بازدید کرد.
در این بازید، تمامی انتظارات از سوی حوزه 
ستاد اقامه نماز جمعه شهر کرج منعکس و 
بر اساس ضوابط و مقررات منطبق بر مفاد 

قرارداد، تصمیماتی اتخاذ شد.
همچنین نظر بهره بردار و انتظارات پیمانکار و 
الزامات قانونی و امکاناتی که می تواند از سوی 
شهرداری به طرح مذکور اختصاص پیدا کند 

مورد بررسی قرار گرفت.
در ادامه صورت جلسه تحویل کارگاه عملیات 
به  و  تنظیم  مصلی  بنای  تکمیل  اجرایی 

امضای سرپرست شهرداری کرج رسید.
سرپرست شهردار کرج در این بازدید گفت: 
با توجه به اینکه مصلی ها به عنوان قرارگاه 
فرهنگی )ایمان، تقوا و بصیرت( تلقی می 

شوند، تکمیل بنای آن برای مجموعه مدیریت 
شهری از اهمیت ویژه ای برخوردار است.

احمدی نژاد افزود: تا اتمام طرح بازدیدهای 
این پروژه خواهیم داشت که این  از  مداوم 
بازدید ها به معنای نظارت و پیگیری دقیق بر 
کار پیمانکار و سرعت بخشیدن به روند اجرای 

پروژه خواهد بود.
وی با اشاره به اینکه طرح تکمیل بنای مصلی 
بالایی  اهمیت  از  شورا  و  شهرداری  برای 
برخوردار است، عنوان کرد: این طرح در قالب 

سایر پروژه های شهری پیگیری می شود.

طرح  در  گفت:  کرج،  شهرداری  سرپرست 
تکمیل مصلی کرج باید مقاوم سازی و توجه 

به کیفیت اولویت باشد.
کاری  نازک  عملیاتِ  دقیق  اجرای  بر  وی 
تاکید کرد و یادآور شد: بنای مذهبی نیازمند 
ظرافت هایی است که باید دقت ویژه ای در 

این زمینه وجود داشته باشد.
این مسئول شهری تعیین مشاور برای تمام 
بخش ها در نقشه مصلی را ضروری برشمرد 
و افزود: طراحی و برنامه ریزی در این زمینه 

بر اساس نیازها باشد.

اینکه شهردار  بیان  با  کرج  اسلامی شهر  شورای  سخنگوی 
منتخب باید بتواند در جذب سرمایه پایدار و اداره ١۲ هزار نفر 
نیرو به نحو مطلوب عمل کند، گفت: بعضی از مسئولان سابق 
کرج در تماس با اعضاء، خود را به عنوان کاندیدا معرفی کرده اند.

به گزارش دنیای هوادار،  رحیم خستو در گفتگو با رسانه ها 
با اشاره به اینکه معیار انتخاب شهردار در وهله اول تشخیص 
مشکلات کلانشهر کرج است و بر این اساس می خواهیم 
سیستم  وقتی  گفت:  کنیم،  انتخاب  را  نظر  مورد  گزینه 
مدیریت شهر به روال عادی و منظم پیش می رود شخصی 
نیاز است که آن شهر را با آرامش اداره کند اما برخی مواقع به 
مدیری نیاز است که در جذب سرمایه توانمند باشد و بتواند 

مشکلات مالی شهر را مرتفع کند.

عضو شورای اسلامی شهر کرج با تاکید بر اینکه بزرگترین 
مشکل شهر در حال حاضر جذب منابع مالی و سرمایه پایدار 
است، خاطرنشان کرد: با این رویه شهردار منتخب بایستی 
هم رونق در شهر را به وجود بیاورد و هم بتواند ١۲ هزار 
نفری که در شهرداری خدمت می کنند را به نحو مطلوب 

اداره کند.
وی در پاسخ به سوالی مبنی براینکه آیا مسئولان استانی 
گزینه هایی را برای انتخاب شهردار به شورا معرفی کرده اند، 
عنوان کرد: مسئولان گزینه ای را معرفی نکرده اند اما بعضی 
از مسئولان سابق تماس گرفته اند و به عنوان کاندید تصدی 

پست شهرداری کرج خود را معرفی کرده اند.
خستو در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به اینکه انتخاب 
شهردار با اعضای شورای اسلامی شهر است، تصریح کرد: بعد 

از انتخاب فرد مورد نظر توسط شورای اسلامی شهر بر اساس 
قوانین شهرداریها تائید شهردار با نهادهای رسمی چون قوه 

قضائیه، اطلاعات و... تائید می شود.
سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج در پاسخ به این سوال 
که در حال حاضر گزینه های انتخابی شهردار چه افرادی 
هستند، خاطر نشان کرد: ترجیح می دهم به این سوال پاسخ 
ندهم اما باید عنوان کنم چند گزینه برای تصدی این سمت 

مطرح است.

تماس برخی مسئولان سابق
برای کاندیداتوری شهرداری کرج

آغاز عملیات اجرایی تکمیل
  بنای مصلی امام خمینی )ره(

شهرسازی،  و  معماری  عمران،  کمیسیون  رئیس 
حمل و نقل و ترافیک شورای اسلامی شهر کرج 
از شهرداری این کلانشهر به جهت ضعف در جذب 
درآمدهای نقدی انتقاد کرد و گفت که شهروندان در 

این زمینه پویایی لازم را مشاهده نمی کنند.
مهدی حاجی قاسمی در گفتگو با خبرنگار پایگاه 
اطلاع رسانی شورای اسلامی شهر کرج با بیان مطلب 
فوق اظهار داشت: توزیع برگه های عوارض یکی از 
مهمترین اقدامات شهرداری در جهت جذب درآمد 
است و باید به سمتی حرکت کنیم که شهروندان با 
اطلاع از اقدامات و خدماتی که شهرداری به آنها ارائه 
می کند، برای پرداخت عوارض شهری داوطلب شده 
و مدیریت شهری را برای اجرای طرح های بزرگ 

عمرانی و خدماتی یاری کنند.
وی افزود: در شرایطی که درآمدهای نقدی شهرداری 
تحلیل رفته، شاهد گرایش به سمت فروش اراضی 
سرمایه ای یا دریافت تسهیلات بانکی هستیم تا منابع 
مالی مورد نیاز پروژه ها تامین شود اما در واقع این 
گزینه ها تامین کننده منافع حقیقی شهر و شهروندان 
نیستند و با خود زیان هایی را به همراه دارند! انتظار ما 
جلب مشارکت بخش خصوصی و شناسایی و تحقق 

منابع جدید درآمدی است.

به  مردم  اعتماد  داد:  ادامه  شهری  مسئول  این 
شهرداری باید ترمیم شود، در حال حاضر پروژه های 
عمرانی مثل آسفالت ریزی با اعتبار سنگین انجام می 
شوند اما عمر مفید آنها بسیار کم است و شهروندان با 
مشاهده این صحنه ها به این جمع بندی می رسند 
که در شهرداریها اعتبار به سختی جمع و به آسودگی 
هزینه می شود؛ ما باید نظارت خود بر روند هزینه 
کرد منابع مالی را افزایش داده و مانع از هدررفت 

بودجه ها شویم.
شهرداری  داشت:  بیان  همچنین  قاسمی  حاجی 
در  درآمدی  موفق  الگوی  و  ها  روش  از  باید  کرج 
شهرداریهای کلانشهرها یا شهرهای بزرگ دنیا بهره 
مند شده و روش هایی را پیاده سازی کند که به مرور 
با حذف منابع ناپایدار درآمدی، به ایجاد منابع پایدار 
درآمدی حرکت کنیم، همچنین عوارض های شهری 
و خدماتی نیز باید بروز شوند، در حال حاضر تنها 
برای جمع آوری زباله های یک خانوار چند نفره در 
طول حدود ١٥٠ هزار تومان هزینه می شود اما مبلغ 
آوری پسماند  دریافتی تحت عنوان عوارض جمع 

بسیار ناچیز است.
شهرسازی  و  معماری  عمران،  کمیسیون  رئیس 
شورای اسلامی شهر کرج ادامه داد: شهرداریها باید 
متناسب با خدماتی که در محلات و مناطق سطح 
از شهروندان  نیز  را  بهای آن  ارائه می دهند  شهر 
دریافت کند، همچنین سهم شهرداریها از درآمدهای 
مالیات بر ارزش افزوده نیز بایستی اصلاح شود، در 
حال حاضر نهاد اصلی ارائه دهنده خدمات شهرداری 
است اما سودِ اصلی دریافت مالیات به جیب دولت می 
رود حال آنکه وضعیت سرانه های درمانی، آموزشی، 

فرهنگی و ورزشی اصلاً رضایت بخش نیست.

حاجی قاسمی:

شهرداری کرج در جذب درآمدهای نقدی نمره قبولی نمی گیرد
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه، حقوقی و نظارت و 
تحول اداری شورای اسلامی شهر کرج اظهار داشت: 
توزیع برگه های عوارض نوسازی و بهای خدمات به 
روزهای پایانی سال موکول نشود، چرا که فشار مالی 
خانوارها در این ایام بیشتر است و از توان کمتری 

برای پرداخت های این چنینی برخوردار هستند.
عباس زارع در گفتگو با خبرنگار پایگاه اطلاع رسانی 
شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: متاسفانه پول 
در شهرداری کرج بی ارزش شده است و بیشتر به 
اعداد و ارقام سنگین توجه می کنیم و در بسیاری 
موارد ردیف های جزئی کمتر مورد توجه قرار می 
گیرند حال آنکه منابع مالی این نهاد از ارقام پرداختی 
شهروندان تامین می شود و باید در هزینه کرد آن 

بررسی های لازم صورت پذیرد.
وی ادامه داد: ما به دنبال افزایش آمار صدور پروانه 
های ساختمانی هستیم تا درآمدهای شهرداری کرج 
افزایش یابد اما برای درآمدهای حاصله برنامه ریزی 
مختلف  های  معاونت  آنکه  حال  ندارد  وجود  لازم 
شهرداری باید با ایجاد تعادل منطقی در نظام هزینه 
و درآمد، به دنبال بهره وری بهینه از ریال به ریالِ 
منابعی باشند که با زحمت و سختی در خزانه شهر 

جمع می شود. 

این مسئول شهری در بخش دیگری از سخنانش 
عنوان کرد: واقعیت آن است که شهروندان نسبت به 
نهاد شهرداری اعتماد لازم را ندارند و ما باید برای 
ترمیم این رابطه شکسته تلاش کنیم، مردم به اداراتِ 
دیگر همچون برق و گاز به اندازه شهرداری بی اعتماد 
نیستند که البته برخی گلایه ها حق و برخی ناحق 
هستند. بی شک با جلب اعتماد مردم می توان به 
ارتقای مشارکت شهروندی و افزایش درآمدها از محل 

عوارض های شهری امیدوارتر بود.
به گفته رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای 
اسلامی شهر کرج، همچنین انتظار می رود که برگه 
های عوارض نوسازی و بهای خدمات در طول سال 
در بین خانوارها توزیع گردد و این مهم به روزهای 
پایانی سال موکول نشود، بی شک سرپرستان خانوار 
در طول سال از فرصت و بضاعت مالی مناسب تری 
برای پرداخت عوارض برخوردار هستند و شهرداری 
نیز امکان مانور بهتری برای هزینه کرد منابع درآمدی 

خواهد داشت.
زارع اذعان داشت: البته مسئولان ارشد شهری برای 
پرداخت عوارض نوسازی و بهای خدمات باید پیشگام 
باشند، چرا که ما در پیشانی مدیریت شهری قرار گرفته 
و الگوی مردم هستیم و در صورتی که بنده به عنوان 
نماینده مردم و عضو شورای اسلامی شهر در موعد 
مقرر نسبت به پرداخت سهم شهر اقدام نمایم، بی شک 
مردم نیز استقبال و همکاری بهتری خواهند داشت و 

در نهایت فرهنگسازی خوبی صورت می گیرد. 
وی در پایان عنوان کرد: از شهرداری کرج انتظار می 
رود در راستای تشویق و ترغیب شهروندان به پرداخت 
عوارض نوسازی مشوق هایی را در نظر بگیرد و هدایایی 

را در بین مودیان خوش حساب قرعه کشی کند، 

زارع:

توزیع برگه های عوارض نوسازی به روزهای پایانی سال موکول نشود

با حضور سرپرست شهرداری کرج

»اریک گارستی« شهردار لس آنجلس به منظور 
کمبود  معضل  و  ترافیکی  مشکلات  کاهش 
پارکینگ در این شهر، طرح پیشنهادی ساخت 

تراموای هوایی را ارائه کرده است.
بر اساس این ایده که در نشست اداره حمل 
شد،  مطرح  لس آنجلس  شهر  عمومی  نقل  و 
تراموای هوایی هر ساعت بیش از ٥٠٠٠ نفر از 
که  را   )Dodger( ورزشگاه  بازدیدکنندگان 

همیشه شلوغ است و روزانه ده ها هزار بازدید 
ترافیکی  بار  و  رسانده  مقصد  به  دارد  کننده 
می  کاهش  شدت  به  را  منطقه  این  در  شهر 

 دهد.
بنابر گزارش خبرگزاری شینهوا، هزینه ساخت 
این پروژه تراموا که در صورت تصویب در سال 
خواهد  اجرایی   ۲٠۲۲ سال  تا  میلادی  جاری 

شد، ١۲٥ میلیون دلار برآورد شده است

حل معضل ترافیک در لس آنجلس با تراموای هوایی

پل آجری کن به همت ستاد گردشگری شهرداری 
منطقه ٥ و با همکاری سازمان میراث فرهنگی و 

گردشگری شهر تهران به ثبت ملی رسید.
محسن اسدی شهردار منطقه ٥ با اعلام این خبر 
گفت: پل تاریخی کن که در دوران قاجار بر روی 
رودخانه کن احداث شد، با تلاش و تعامل شهرداری 
سازمان  و  فرهنگی  میراث  سازمان  و   ٥ منطقه 

گردشگری با شماره ٣١9۲7 به ثبت ملی رسید.

این پل در قسمت شرقی رودخانه کن با نمای 
آجری واقع شده و از ایام قدیم تنها راه ارتباطی 
روستاهای کن و اطراف آن بوده که هم اکنون 

در محله بهاران منطقه ٥ قرار گرفته است.
صد  چند  کهنسال  درختان  وجود  به  توجه  با 
ساله، امام زادگان و بناها، حفظ و بازسازی این 
جاذبه ها و ثبت آن به عنوان شناسنامه ملی و 

تاریخی اهمیت بالایی دارد.

پل تاریخی کن به ثبت ملی رسید

هیات عمومی دیوان عدالت اداری مصوبه اخذ 
غیرمنصوب،  و  منصوب  تابلوهای  از  عوارض 
مصوب شورای اسلامی شهر تهران را ابطال کرد.

به دنبال شکایت از مصوبه ١6٠/١۴9۴/١۴٠۲۲ 
در  تهران  شهر  اسلامی  شورای   ١٣89 سال 
و  منصوب  تابلوهای  از  عوارض  اخذ  خصوص 
غیر منصوب، هیأت عمومی دیوان عدالت اداری 
با توجه به رأی صادره شماره ۴١٥  اعلام کرد 
سال 9٥ این هیأت در خصوص همین موضوع 
عمومی  هیأت  صادره  آراء  بودن  الاتباع  لازم  و 
دیوان عدالت اداری برای همه اشخاص حقیقی 
و حقوقی طبق ماده 9۲ قانون تشکیلات و آئین 
دادرسی دیوان عدالت اداری، این مصوبه را مغایر 

قانون و خارج از حدود اختیارات مقام تصویب 
کننده دانسته و رأی به ابطال آن می دهد.

سر  بر  منصوبه  تابلوهای  که  این  به  توجه  با 
مبین  علی القاعده  اداری  و  تجاری  اماکن  درب 
مذکور  اماکن  فعالیت  و  استقرار  محل  معرفی 
ارائه  زمینه  در  تبلیغاتی  متضمن  الزاماً  و  است 
خدمات مربوط نیست، بنابراین تعیین عوارض 
بر تابلوهای معرف کاربری مغایر قانون و خارج از 
حدود اختیارات شورای اسلامی شهر تشخیص 
داده شد و مستند به بند ١ ماده ۲ و  مواد ١٣ 
دیوان  دادرسی  آئین  و  تشکیلات  قانون   88 و 
تاریخ  از   ١٣9۲ سال  مصوب  اداری  عدالت 

تصویب ابطال شد.

اخذ عوارض از تابلوهای سر درب اماکن تجاری و اداری ممنوع


